

支援方式（澤得東方有限公司）

“Microsoft Access” 資料庫製作

優惠計劃	每個成功交易，本公司會跟據交易總數作出以下「累進式」優惠： 首\$20000 獲 6%折扣，另外餘額獲 12%折扣。 例如：交易總數為\$40000 首\$20000 獲 6%折扣（\$1200） 另外餘額獲 12%折扣（\$2400） 折扣總數 = \$3600
提供免費資料庫藍本作參考	我們按照要求製作藍本作參考之用，滿意後即可報價。在平衡質素及金額後才需要決定按照原定藍本進行，而以往任何工序並一概不會收費。
保養及維修	資料庫設計完成後，本公司會提供 2 個月免費保養及維修。
數據轉移	免費數據轉移：將目前 Excel 資料轉移到 Access 資料庫。
自動維修功能	免費在資料庫加設「自動維修鍵」。

網頁製作

<p>「內容管理系統」網頁設計範本（兩層網頁設計：頁面及次頁面）包括：</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 按照要求加增加無限個頁面及次頁面（兩層網頁設計） ● 開發管理頁面去增加／更改頁面內容 ● 在首頁允許照片投影片 ● 插入公司商標 ● 在藍本中允許顏色變化 ● 包括移動版回應式佈局 ● 包括一種語言（新增語言收費須在總數增加 30%） ● 免費包括一個量身定做的在線表格 ● 不包括： <ul style="list-style-type: none"> - 數據輸入服務 - 網頁設計 	\$8800
<p>「內容管理系統」網頁設計範本（三層網頁設計：頁面及兩個次頁面）包括：</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 按照要求加增加無限個頁面及次頁面（兩層網頁設計） 	\$11800

<ul style="list-style-type: none"> • 開發管理頁面去增加／更改頁面內容 • 在首頁允許照片投影片 • 插入公司商標 • 在藍本中允許顏色變化 • 包括移動版回應式佈局 • 包括一種語言（新增語言收費須在總數增加 30%） • 免費包括一個量身定做的在線表格 • 不包括： <ul style="list-style-type: none"> - 數據輸入服務 <p>網頁設計</p>	
---	--

Supports of CEO Oriental Limited

“Microsoft Access” Database Development

Discount Program	<p>For every successful transaction, our company will provide ‘accumulative discounts’ according to the total sum of transaction:</p> <p>The first \$20000 can enjoy a 6% off discount, and the remainder sum can enjoy an additional discount of 12% off.</p> <p>E.g.: Total sum of transaction is \$40000 The first \$20000 can enjoy a 6% off discount (\$1200). The remainder sum can enjoy an additional discount of 12% off (\$2400). Total discounted amount= \$3600</p>
Provision of Free Database Template for Reference	<p>We will create a template according to your requests for your reference and we will quote a price once you are satisfied with the template. It is required to follow the original template only after balancing the quality and price, and normally any procedures won’t be charged.</p>
Maintenance and Repair	<p>After the completion of the design of the database, we will provide 2 months of free maintenance and repair.</p>
Data Transfer	<p>Free data transfer: Transfer the existing information in Excel to the Access database.</p>

Automatic Repair Function	Add the 'Automatic Repair Button' in the database for free.
---------------------------	---

Website Development

<p>CMS Standard Website Template (2 layers design: pages and subpages) Includes:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Add unlimited pages and sub-pages (2-level design) as you wish • Develop administration panel to add/modify pages content • Allow photo sliders in the front page • Input company Logo • Allow color change in the template • Include mobile Responsive Layout • Include one language (additional language, +30% on overall amount) • Complimentary Include one tailor-made online form • Not includes: <ul style="list-style-type: none"> - Data input services - Webpage Design 	\$8800
<p>CMS Advance Website Template (3 layers design: pages and 2 subpages) Includes:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Add unlimited pages and sub-pages (2-level design) as you wish • Develop administration panel to add/modify pages content • Allow photo sliders in the front page • Input company Logo • Allow color change in the template • Include mobile Responsive Layout • Include one language (additional language, +30% on overall amount) • Complimentary Include one tailor-made online form • Not includes: <ul style="list-style-type: none"> - Data input services - Webpage Design 	\$11800